

Referat kretsstyremøte nr. 6

Digitalt møte **mandag 21/10 2024 klokken 20:15 - 22:00.**

Møtelink: <https://meet.google.com/icg-cfvi-ove>

Eller slå nummeret: (NO) +47 23 88 33 05 PIN-kode: 705 090 915#

Deltok:

Marianne, Kristian, Therese, Thomas, Tore, Denise, Geir

Deltok ikke:

Øyvind, Haakon, Odin, Jim, Simen

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

Agenda

1. B - Konstituering av møte

- Valg av møteleder – Forslag Thomas GODKJENT
- Valg av referent – Forslag Tore GODKJENT
- Godkjenning av innkalling GODKJENT

2. D - Er det noe fra forrige gang?

3. Kommende eller gjennomførte arrangementer

Gjennomførte

- Småspeideløft: 28. sept (Geir eller Thomas)
88 småspeidere deltok, Geir nevner det var færre som var med i år enn i fjor men gode tilbakemeldinger på at det var.
- Peff 3/Speiderhytteturen 10-13 oktober (Geir eller Thomas) - Her savnet vi litt info vi kunne legge ut på hjemmesiden til ØØK og vi prøver å komme ut med info til neste gang.
- Lederstart 16.10. Mange påmeldte, fornøyd med gjennomføringen. Skiptvet deltok med flere nye ledere.

Kommende

- Rovernett 25.10, bowling Sarpsborg (Denise/Therese) - Dette er i god planlegging og blir gjennomført.
- Peff 2 25-27.10 5 stk påmeldte - Avlyst (Marianne) - 5 stk påmeldte til dette kurset og det ble tatt en avgjørelse på å Avlyse kurset, det er planlagt nytt kurs i oktober 2025.
- Trinn 1 01-03.11 (Kristian eller Thomas)
24 påmeldte.

- Roverjulebord 23.11 (Denise) - Info og påmelding er delt ut.

4. UKS - Gruppeledersamling - 05. desember (Thomas)

- Informere teknisk arrangør (Askim). Budsjett, tidsplan, generelle ønsker.
 - Hvem kan vi invitere (dette vet vi først når vi vet pris for leie av lokale og matpris. Gruppeledere +1, styret, valgkomiteen, ledertrenere, ombud, KK-tropp statutter. 24-28 deltagere ca. 1250 kr. Påmeldingsfrist 1 uke før.
 - Invitasjon (publisere, sende ut)
 - min.speiding.no påmelding Tore lager.
 - Rulleringsliste - KLAR
 - Terminliste - NESTEN KLAR, mangler datoer fra NSF.
 - Budsjett. Jobbe enda mer med for å få budsjettet til å gå enda mer i 0 kr. Kristian sender ut en e-post til ombudene.
 - Arbeidsgruppe KK-Tropp statutter (Se eget punkt)

5. Økonomi (Kristian)

- Gjennomgang
- Støtte fra Vikenbur / ØBUR 2024
God støtte fra Vikenbur, maksimal sum av hva vi kan få. 122.000 kr
Vi har valgt å støtte Skiptvet Spg. med kr 5000 i oppstartsmidler. Disse hentes fra kretsen sine strategiske midler.

6. Formsskjemaet om informasjon rundt gruppene i kretsen (Tore) - Utsetter til neste møte.

- En gjennomgang av hva gruppene har svart på formsskjemaet.
- Lage en plan for de gruppene vi ser trenger oppfølging og hjelp.

7. Støtte fra Roverway (Thomas)

- Informasjonen er tidligere gitt i Google Chat.
I sommer ble det arrangert en minileir (Path) på Kvernmoen i forbindelse med Roverway for 250 mennesker.
I denne forbindelsen fikk alle gruppene i kretsen en forespørsel fra oss i styret om hvem som hadde mulighet til å låne ut utstyr til leiren.
Marker, Fossekallen og Halden lånte ut utstyr, levert på Kvernmoen, hentet på Kvernmoen, tørket og vasket dette.
Rakkestad har også lånt ut en krabbekoker, 2 stk kjeler og en gassflaske, men dette har Halden fraktet, vasket osv.
- [W Roverway utstyrliste.docx](#)
- **Forslag presenteres av Tore:**

Det foreslås at summen på 10.000 kr fordeles slikt:

Halden: 3000kr

Marker: 3000kr

Fossekallen: 3000kr

Rakkestad: 1000kr

Vedtatt

8. Arbeidsgruppen for KK-Tropp Statutter (Håkon)

- Gjennomgang fra arbeidsgruppen

Endre navn fra statutter til Reglement for Kretskonkurransse Tropp.

Et eget dokument med arrangørinstruks og oppgaver til KK. Dette er et mer levende dokument som oppdateres fortløpende. Økonomi, områdekrav og lignende.

Reglementet blir vedtatt av kretstinget.

9. Eventuelt

- a. Orientering om fritidserklæring i Sarpsborg kommune. (Thomas)

10. Neste møte

- Forslag 12.11 kl. 18.30. Innkallelse ordner Tore.